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N8 Edelareberg Oudenaarde  -  Verkeersveiligheid

De verkeersveiligheid op de Edelareberg (N8) in Oudenaarde is ondermaats. In het 
verleden vonden er verschillende ongevallen plaats, werden erover vele vragen aan de 
bevoegde minister gesteld enzovoort. Helaas is de situatie nog steeds onveranderd.

In haar antwoord op schriftelijke vraag nr. 53 van 7 oktober 2020 van Joris Nachtergaele 
gaf de minister aan dat het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) 94.000 euro investeert 
om de verkeersveiligheid op de N8 tussen kmp 54,9 en 49,8 te verbeteren. Het gaat om 
het stroever maken van de rijweg en de rode fietspadcoating. Dat is ondertussen 
uitgevoerd. Daarnaast komt er een langetermijnvisie om de N8 als totaalpakket te 
vernieuwen in 2040.

Voor Oudenaarde en bovenal voor de buurtbewoners is 2040 te veraf; er is nood aan het 
vertragen van het verkeer van 70 per uur naar 50 per uur. Als flankerende maatregel is 
het niet alleen goed dat er rode coating werd geschilderd op de fietspaden, een afzetting 
tussen rijweg en fietspad met paaltjes is een noodzaak als maatregel tegen het snelle en 
vaak zware verkeer.

Op 26 oktober 2020 werd door de gemeenteraad van Oudenaarde deze motie 
aangenomen en aan de minister overgemaakt: “(…) de maximaal toegelaten snelheid op 
de N8 Geraardsbergenstraat - Kerselare - Edelareberg in de bewoonde omgeving te 
verlagen van 70 km/u naar 50 km/u; deze verlaagde snelheid met infrastructurele 
aanpassingen te ondersteunen”.

1. Wat is de visie van de minister over de huidige verkeersveiligheid van de N8 ter 
hoogte van Edelareberg/Oudenaarde?

2. Op basis van welke elementen werd door AWV enkel de stroefheid van het wegdek 
en het rood schilderen van de fietspaden in gang gezet? Wat was de kostprijs?

3. Kan de minister een overzicht geven van het aantal ongevallen op de N8 ter hoogte 
van Edelareberg in 2017, 2018, 2019 en 2020? Graag een overzicht per jaar met 
opdeling naar: 
a) type weggebruiker (fiets, auto, bestelwagen, …);
b) raming schade;
c) oorzaak van het ongeval.

4. Welke maatregelen werden in 2017, 2018, 2019 en 2020 genomen om 
bovenvermelde verkeersonveiligheid aan te pakken? Graag een overzicht per jaar.



5. Met welke stakeholders werd al overleg gepleegd over de aanhoudende 
verkeersonveiligheid op deze plek?

6. Gelet op de aanhoudende verkeersonveiligheid, vanwaar de reden om pas in 2040 de 
pakketaanpak N8 te realiseren?

7. Hoe reageert de minister op de overgemaakte motie van de stad Oudenaarde van 26 
oktober 2020?
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1. Ik heb eind 2019 aan het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) gevraagd om, in 
afwachting van de realisatie van het fietspadenproject langs de N8 (inclusief 
rioleringen), na te gaan of maatregelen op korte termijn mogelijk zijn, zonder 
onteigeningen en met een beperkt budget. Mijn administratie heeft quickwins 
uitgevoerd.

Op die manier werd getracht om de verkeersveiligheid voor alle weggebruikers te 
verhogen, in afwachting van de volledige realisatie.

2. Vermits er een aantal ongevallen gebeurden door het slippen heeft AWV de stroefheid 
gemeten met behulp van de griptester. Uit de meetresultaten bleek dat de stroefheid 
niet optimaal was. Daarom werd het wegdek ruwer gemaakt. De kostprijs bedraagt ca. 
€120.000 (exclusief BTW) over het volledige projectgebied.

Om de weg optisch te versmallen werd het fietspad in de buitenbocht voorzien van een 
rode fietspadcoating ter waarde van ca. 35.000 € (exclusief BTW).

AWV investeerde in totaal ca. 155.000 euro om de verkeersveiligheid op de N8 in het 
projectgebied tussen kmp 54,9 en 49,8 op korte termijn te verbeteren.

3. Het Agentschap Wegen en Verkeer beschikt over de ongevallengegevens tot 2018.

N8 kmpt 54,3 – 55,0
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2016 8 0 1 7 10 5 1 1 0

2017 2 0 1 1 2 2 0 0 0

2018 5 0 3 5 4 1 2 1 1

4. In het najaar 2020 werden de hierboven vermelde maatregelen uitgevoerd op basis 
van de ongevallengegevens voor de periode 2013 tot en met 2018.

5. De maatregelen werden afgetoetst met de lokale politie en de mobiliteitsdienst.

6. Ik verwijs naar de communicatie op de website van het project 
https://wegenenverkeer.be/studies/denk-mee-over-een-veilige-n8-en-n454 en de 
infofolder die de timing verduidelijkt. Deze timing is realistisch en op basis van de op 
dit moment gekende procedures. 

7. Er is nochtans een nauw contact tussen de stad en mijn administratie over dit dossier.

https://wegenenverkeer.be/studies/denk-mee-over-een-veilige-n8-en-n454

